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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Je li Vijeće ministara BiH upoznato i provodi li 

bilo kakve aktivnosti vezano za zaključenje ugovora u vezi s izgradnjom hidroelektrana na 

rijeci Drini između Vlade RS-a i jedne strane, a sad već nekoliko stranih tvrtki?” 
 


